
Impressie overleg “ regio Delft” met bestuur district op 28 september 2016. 
 

Tijdens dit overleg waarbij vier van de zeven uitgenodigde verenigingen aanwezig waren zijn 
de volgende zaken aan de orde geweest: 

-“ vergrijzing”  ledenbestand, nieuwe leden zijn vrijwel alle “op leeftijd” 
-over het algemeen is men tevreden over de speellocatie. 

-grote verschillen in speelsterkte tussen de A lijn en de lagere lijnen, nieuwe seniorleden 
hebben over het algemeen moeite om de finesses van het spelen aan te leren. 

-bestuurlijk is er nog steeds bereidheid om een functie op zich te nemen, op termijn bijv 10 
jaar worden de zorgen groter 

verenigingen hebben onderling goed contact, waar mogelijk wordt het organiseren van 
cursussen op elkaar afgestemd 
-het enthousiasmeren van de jeugd voor het bridgen is (te) lastig 
-de daadkracht van bestuurlijk bridgen zou beter moeten teneinde de dalende lijn te keren.  
 


